
Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
Ik begin weer met Schiermonnikoog. We kunnen gerust 
zeggen, de zaak lijkt helemaal gered. En dat is voor een 
groot deel te danken aan de royale wijze waarop de 
imkers gereageerd hebben op onze Plankenactie. 
Inmiddels is meer danƒ15.000,- ontvangen. Met nog 
enkele giften van derden komen we een heel eind. Een 
compliment aan u die ons zo hebt willen steunen, want 
nu kan het teeltstation op Schiermonnikoog blijven zon-
der beroep op de schaarse middelen van de organisaties. 

288 Het gebeurt nu helemaal met 'nieuw geld'. We hebben op 
ww. ons genomen het station voor 1 maart 2002 te verplaat-

sen. Dat wil dus zeggen, nieuwbouw, verhuizen en af-
breken. Van onze kant hebben we de gerechtelijke proce-
dures stopgezet. We hebben overigens uitstekende hulp 
van een uitvoerder van een grote bouwcombinatie, tevens 
imker. Nu is het wachten op het afkomen van de vergun-
ningen en dan kunnen we het werk gaan plannen. Ik heb 
veel tijd besteed aan het overleg dat plaatsvindt tussen de 
bijenhouderij en de overheid over AVB. Er moest weer 
een nota komen, enfin, u begrijpt het wel. Ik verwijs naar 
de mededeling van de Bedrijfsraad, elders in dit nummer. 
Ik wil ook wijzen op enkele misverstanden die steeds 
weer opdoemen. Eén daarvan is dat de overheid verplicht 
is de ziekte te bestrijden en de kosten daarvan te dragen. 
De werkelijkheid is dat volgens de Europese richtlijnen 
de overheid alleen gezondheidsverklaringen voor grens-
overschrijdend verkeer moet kunnen afgeven. Dat kan 
alleen als er een bestrijdingsbeleid is. Hoe dat bestrij-
dingsbeleid wordt geregeld en door wie, wordt over-
gelaten aan het betreffende land. In theorie is het moge-
lijk dat de overheid dat aan de bijenhouderij overlaat en 
als die in gebreke blijft, kan er dus geen grensoverschrij-
dend verkeer meer plaatsvinden. Natuurlijk is dat voor de 
overheid ook geen aangename situatie want die zou er 
door buurlanden op kunnen worden aangesproken. Het 
zal dus wel uitkomen op een verdeling van verantwoor-
delijkheid en kosten tussen overheid en bijenhouderij. 
Vaak krijgen we ook de suggestie om de overheid eens 
duidelijk te maken dat de bijenhouderij een economische 
en ecologische bijdrage aan Nederland geeft. Dat klopt. 
Maar het idee dat we dat nog nooit hebben gedaan is erg 
naïef. Het is voortdurend gebeurd in diverse publicaties, 
in brieven en in gesprekken. De boodschap komt echter 
moeilijk door, mede door de verdeling van het ministerie 
in diverse directoraten. Er ontbreekt een gemeenschappe-
lijke visie. Vandaar dat de Bedrijfsraad opnieuw gaat 
vragen om een gesprek op breed niveau van het mini-
sterie. 
Onaangedaan door dit alles en gesteund door miljoenen 
jaren ervaring heeft het bijenseizoen 2001 het over-
winteringsstadium weer bereikt. Niet voor bestuurders. 
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Van de Bestuurstafel 
J. Beekman 
• Opening: 8 augustus, de eerste vergadering weer na de 
vakantie, de bijen staan op de heide en de thuisgebleven 
bijenvolken zijn afgeslingerd en is men begonnen met 
voeren. Wat de heide betreft moeten we nog afwachten 
wat het zal opleveren. Gelukkig is er in ons werkgebied 
geen Amerikaans vuilbroed geconstateerd, helaas wel in 
de omgeving van Stein (Limburg). Met deze woorden 
heeft de voorzitter de vergadering geopend. 
• Notulen bestuursvergadering 23 mei De notulen zijn 
op een paar kleine opmerkingen na vastgesteld en met 
dankzegging aan de secretaris ondertekend. De bijbehoren-
de actielijst is doorgenomen en aangepast aan de huidige 
stand van zaken. 
• Ingekomen stukken en mededelingen 
- De terugkomdag van de Honingkeurmeesters te 
Heumen was goed bezocht. Voor het verslag van deze 
dag zie Bijen 10(9) ... (2001). 
- De vraag aan administratie ZLTO om de adressen voor 
het blad Bijen in het vervolg digitaal te laten aanleveren, 
werkt voor de Bond kostenverhogend. Is besproken met 
het hoofd van Interne zaken. Deze zal laten nagaan wat 
de kostenbesparing intern ZLTO is, waarna er een 
gesprek met het Bondsbestuur zal volgen om te bekijken 
hoe het verder financieel geregeld kan worden. 
- De voorzitter heeft een gesprek gehad met een van de 
leden van het nieuwe bestuur ABTB. Dit gesprek heeft 
geen nieuwe gezichtspunten opgeleverd wat betreft het 
ingenomen standpunt inzake de fusiebesprekingen. 
- Er is een gesprek gevoerd, te Tilburg, met de schrijver 
van 'De Wandeling' televisie Brabant. Er zijn afspraken 
gemaakt om de imkerij te promoten via deze wandeling 
en in het bijzonder tijdens de heidedracht. 
Van de secretaris: 
- Dhr. R. Veldkamp, secretaris van de Imkersbond ABTB, 
blijft deze functie vervullen tot het nieuwe bestuur van de 
ABTB gekozen is. 
- Extra kosten gemaakt om het maandblad Bijen na te 
sturen, inzake niet correct verzenden van het maandblad, 
worden bij de redactie van Bijen in rekening gebracht. 
- Het model registratiekaart door het secretariaat ont-
vangen, voldoet niet aan de wensen van de Bond. Er 
kunnen te weinig gegevens op. 
- De opslag van de bij de Bond in gebruik zijnde imkers-
materialen worden voorlopig bij de secretaris onder-
gebracht. De optie om dit bij een school te doen gaat niet 
door. Te bekijken is nog om de materialen die op twee 
verschillende locaties zijn ondergebracht op één punt te 
verzamelen. 
- Verheugend is het dat het aantal leden van de Bond 
stijgt, sinds jaren hebben we een stijging van ±0,3%. 
- Bij aanvraag subsidie voor schoolbezoek, lezingen en 
dergelijke is het verstandig om eerst in het verenigings- 
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boek te kijken hoe een en ander geregeld is. Dit om 
misverstanden te voorkomen. 
- De secretaris van de imkersbond LLTB heeft inzicht 
gevraagd in de gezamenlijke rekening die ondergebracht 
is bij de financiële administratie ZLTO. Het bestuur zal 
deze vraag op korte termijn beantwoorden. 
• Uitgestelde jaarvergadering Deze vergadering zal 
gehouden worden op zaterdag 6 oktober 2001, dezelfde 
locatie en agenda met een kleine toevoeging aan de 
agenda inzake het punt bibliotheek. Deze toevoeging is 
reeds in uw bezit. 
• Studiedag 2001 Wat betreft de inleiders en de mensen 
die een demonstratie verzorgen is alles geregeld. 
- Idem de honingkeurmeesters. Voor het reglement en de 
uitvoering hiervan, inzake vlechtwerk, zal de voorzitter 
contact opnemen met dhh. Brekelmans en Weijenborg. 
Voor verdere informatie zie Bijen 10(9): ... (2001). 
• Situatie rond Amerikaans vuilbroed Amerikaans 
vuilbroed is een veel besproken zaak. De adviesgroep 
heeft twee bijeenkomsten met een vertegenwoordiger van 
RVV gehad. Daaruit voortvloeiend is de adviesgroep 
druk aan het werk om een hernieuwd advies op te stellen. 
We wachten de reacties af. 
• Spuitschade Bij vier imkers in Bergeijk is spuitschade 
vastgesteld, zowel de AID als een vertegenwoordiger van 
de Bond hebben de situatie bekeken en verslag 
opgemaakt. Evenzo was er spuitschade bij imkers in de 
omgeving van Dinteloord. Voor alle duidelijkheid: vul 
altijd bij spuitschade een daarvoor bestemd formulier in 
en stuur deze naar uw organisatie. Verwittig een van de 
bestuursleden en natuurlijk de AID. 
Handel verder volgens de zogenaamde stalkaart. Indien 
deze kaart niet in uw bezit is kunt u die opvragen bij het 
secretariaat van de Bond. 
• E-mailadressen van de Bond Hiermee moet omgegaan 
worden zoals men gewone post verstuurt. 
Dat betekent dat mails die belangrijk zijn altijd op het 
secretariaat worden afgeleverd. 
Dhr. Rietveld zal deze mails bekijken, selecteren en 
doorsturen (voetenpost). 
• Toewerken naar één Bijenhoudersbond 
De namen van het nieuwe bestuur ABTB zijn bekend. Er 
zal zo spoedig mogelijk met dit bestuur een afspraak 
gemaakt worden om samen met een delegatie van de 
LLTB van gedachten te wisselen. Er moeten ook wat 
lopende afspraken onder de loup genomen worden, zoals 
het beheer en uitvoering van de imkersverzekering en de 
bij onze Bond uit staande gelden. De fl,- verzekering 
moet omgebouwd worden naar Euro. 
In de stuurgroep Bedrijfsraad 2000 wordt gezocht naar 
een onafhankelijke voorzitter en een eventuele 
procesbegeleider. Heeft iemand al een naam bedacht voor 
de eventuele nieuwe vereniging? 

Voor meer informatie over het bovenstaande klint u 
contact opnemen met het secretariaat 013-5836350 of via 
Ir E-mailadressen vermeld in Bijen 10(5): 154 (2001). 

Ter herinnering 
In Bijen 10(9): 251 (2001) staat het volledige programma 
van de studiedag van de ZLTO. Hieronder nog een 
toelichting. 
Parallelprogramma van 10.30-16.00 uur, bedoeld voor 
die personen die niet of niet helemaal aan het eigenlijke 
programma deelnemen. Vóór en ná de middagpauze 
wordt hetzelfde programma aangehouden zodat u de 
gelegenheid heeft om te wisselen. 
- mw. A. van Roessel maakt wasbloemen van kunstraat. 
( Wilt u wel zelf een scherp mesje meebrengen). 
- mw. R. v.d. Meijden maakt een vogel van heksenbezems. 
Om prettig te kunnen werken kunt u een parasolvoet 
meebrengen. Na de demonstratie kunt u zelf aan de slag. 
Het gebruikte materiaal kunt u ter plaatse afrekenen. 
Markt Deze is bedoeld voor particulieren en dus niet 
voor handelaren! Alles wat met bijen te maken heeft mag 
worden aangevoerd. U draagt zelf zorg voor de verkoop. 	289 
Voor deze dag geldt dat materiaal dat met bijen in aan- 
raking is geweest, niet meegebracht mag worden. Dit 
i.v.m. mogelijke AVB-besmetting. 
Tentoonstelling Gedacht wordt hierbij aan: handwerk 
(borduurwerk), kantklossen, breiwerk, haakwerk en 
patchwork, houtsnijwerk, timmerwerk, vlechtwerk, 
schilderijen, tekeningen, foto's, aardewerk en modelbouw. 
Ook verbeteringen aan kasten, voerbakken, wassmelters, 
observatiekasten en andere onderdelen zijn welkom. 
Korfvlechten Hopelijk zijn er mensen die, ná de 
demonstratie van vorig jaar, zullen deelnemen aan de 
keuring van vlechtwerk. Alle soorten vlechtwerk mogen 
ter keuring worden aangeboden, er zijn certificaten 
beschikbaar. 
Handelaren De aanwezigheid van imkerartikelen vorig 
jaar was een waardevolle aanwinst waarvoor veel 
belangstelling bestond. Ook dit jaar kunt u uw voorraad 
aanvullen of Sinterklaarinkopen doen. Indien voldoende 
boeken beschikbaar zijn, zal antiquariaat 'De Stokroos' 
wederom aanwezig zijn met boeken over bijen en 
planten. 
Publicatiebord Op dit bord kunt u uw informatie 
betreffende cursussen, manifestaties, excursies e.d. kwijt. 
Ook uw 'te koop'- of `gevraagd'-advertentie kunt u hier 
ophangen. 
Tot slot Ook dit jaar weer een uitgebreide studiedag met 
voor elk wat wils. Naast het opdoen van nieuwe kennis is 
dit een goede gelegenheid om met elkaar van gedachten 
te wisselen over het wel en wee van de bijenteelt. Probeer 
ook eens om collega-imkers, die onze studiedag nog niet 
kennen, mee te krijgen. Gezamenlijke deelname is niet 
alleen gezelig maar ook goedkoper. Wij hopen u op 10 
november te mogen begroeten van 10.00-16.00 uur, in het 
schoolgebouw van de Middelbare Agrarische School (De 
Helicon), Schouwrooy 2 te Boxtel. 
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